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Zeewolde

Geachte leden van de fracties Actief Zeewolde, CU Zeewolde, CDA Zeewolde 
en D66 Zeewolde, 

Op 30 augustus jl. hebben wij uw vragen ex. artikel 36 ontvangen met 
betrekking tot de (mogelijke) heropening van het AZC in Zeewolde. 

Hierna (cursief) uw vragen en ons antwoord daarop.

1. Hoever staat het met de ontwikkelingen ten aanzien van de mogelijke 
heropening van het AZC aan de Bosruiterweg en hoe verlopen de contacten 
tussen het COA en het Ministerie hierover?
Zoals u wellicht al heeft vernomen hebben wij op 13 september jl. besloten 
om (onder voorwaarden) mee te werken aan een, voorlopig tijdelijk, AZC 
(feitelijk een heropening van het in het verleden daar gevestigde AZC). De 
contacten met het COA hierover lopen goed. Deze heropening wordt 
mogelijk en hangt samen met de doorontwikkeling van de locatie 
Bosruiterweg 14-16. Wij wijzen u direct op de afhankelijkheid tussen de 
mogelijke komst van het AZC en de uitkomst van het overleg tussen de 
eigenaar van het terrein van het AZC en het COA over de verplaatsing van de 
arbeidsmigranten, om zo ruimte te maken voor de komst van asielzoekers. 

2. Hoe snel verwacht het college het AZC in gebruik te kunnen nemen? 
Voor de vestiging/heropening van een AZC is het voeren van een tijdelijke 
afwijkingsprocedure noodzakelijk voor nog te realiseren bebouwing aan de 
Bosruiterweg 14. Daarvoor geldt een reguliere beslistermijn van 8 weken. 
Wij hebben als voorwaarde voor het voeren van die procedure wel gesteld 
eerst een (bestuurs)overeenkomst gesloten te hebben met het COA, waarin 
afspraken over o.a. aantal op te vangen asielzoekers, financiële zaken, 
veiligheid, communicatie en onderwijs zijn vastgelegd. De voortgang van dat 
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proces en de hiervoor aangegeven afhankelijkheid van het de voortgang en 
het resultaat van de gesprekken tussen de eigenaar van het complex en het 
COA, bepaalt het moment van ingebruikname. 

3. In hoeverre zou de (vergunning)procedure(s) versneld kunnen worden? 
Met uiteraard inachtname van de juiste (juridische/bestuurlijke) stappen.
Zie het antwoord onder 2. 

4. Wordt de opvang in het pand aan de Kringloop en huisjes op 
bungalowpark RCN waar op dit moment uitsluitend Oekraïners worden 
opgevangen ook beschikbaar gesteld aan andere asielzoekers/vluchtelingen 
indien hier plaatsen vrijkomen? 
Op dit moment wordt niet gedacht aan het openstellen van opvanglocaties 
voor Oekraïners aan andere asielzoekers. Daarvoor zijn meerdere redenen. 
De meest belangrijke is dat de toestroom van vluchtelingen uit de Oekraïne 
bestendig is en alle gerealiseerde opvangplekken ook gebruikt worden of 
gaan worden  door deze vluchtelingen.  Dat heeft ook als praktisch voordeel, 
naast andere praktische voordelen, dat tolken of vrijwilligers die de 
Oekraïense taal machtig zijn, op een beperkt aantal locaties aanwezig 
hoeven te zijn met een zo maximaal mogelijk bereik aan mensen.

5. Welke duidelijkheid kunt u verschaffen over eventuele andere 
opvanglocaties? In hoeverre is hiertoe actie ondernomen? 
Een derde opvanglocatie voor Oekraïners aan de Baardmeesweg is 
onlangs geopend. Op 11 september zijn de eerste bewoners daar gaan 
wonen. In totaal kunnen hier ongeveer 12 mensen wonen (afhankelijk 
van de gezinssamenstelling). Er zijn nog 6 plekken onbezet, deze zijn 
aangemeld bij de Veiligheidsregio en zullen spoedig gevuld zijn door 
Oekraïense vluchtelingen die nu in de crisis noodopvang verblijven of 
bij particulieren.
Een mogelijk vierde locatie bevindt zich aan de Duikerweg. Hier 
kunnen maximaal 10 vluchtelingen verblijven. Deze locatie moet nog 
ingericht worden.

6. Is het college in overleg met de provincie Flevoland, dan wel de 
Veiligheidsregio om gezamenlijk te zoeken naar oplossingen? Zo ja, daar 
graag een update over.
Er is permanent overleg met de provincie Flevoland en de Veiligheidsregio 
over mogelijke oplossingen. De feitelijke realisatie van opvangplekken blijft 
een taak van de lokale overheid, de provincie en de Veiligheidsregio hebben 
vooral een coördinerende rol. 



3/3

7. Tot slot is het college het met ons eens dat wij als gemeente een meer 
actieve rol moeten aannemen ten aanzien van de landelijke 
vluchtelingencrisis?
Hiervoor hebben wij omschreven waar en op welke wijze Zeewolde op dit 
moment invulling geeft aan de vluchtelingencrisis. Wanneer u van mening 
bent dat dit op een andere wijze moet plaatsvinden, vernemen wij graag 
concreet van u welke gedachten u daarbij heeft. 

Met vriendelijke groet,
Burgemeester en wethouders van Zeewolde,
de secretaris, de burgemeester,

K.C. Hamstra G.J. Gorter


